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Van het bestuur
Kandidatenlijst én bestuur op kracht

Zorgloket TIM heeft de nodige gebreken

Op 24 november 2021 wordt 
een belangrijke Algemene 
Ledenvergadering van onze afdeling 
gehouden. De uitnodiging daarvoor 
is inmiddels verzonden.

Op de agenda o.a. de vaststelling 
van het verkiezingsprogramma en 
de kandidatenlijst voor de gemeen-
teraadsverkiezingen van 16 maart 
2022. Het bestuur is verheugd een 
prima programma en een stevige lijst 
te kunnen presenteren. Wij zijn de 
programma- en kandidaatstellings-
commissie daarvoor zeer erkentelijk. 
Meer over onze kandidaat-lijsttrekker 

Jeroen Louws is verderop in de Rode 
Jet te lezen. 

Bijzonder verheugd zijn we dat we – na 
enkele jaren zoeken – Ruud de Groot 
bereid hebben gevonden het bestuur 
te komen versterken. Wij stellen 
voor hem op de ledenvergadering te 
benoemen in de functie van voorzitter. 
Ruud heeft o.a. bedrijfskunde 
gestudeerd en heeft ruime ervaring 
op de in functies m.b.t. organisatie 
en management binnen verschillende 
sectoren van de gezondheidszorg 
en vervulde elders in het land eerder 
diverse functies binnen de PvdA. 

Ook belangstelling voor het bestuurs-
lidmaatschap? Aanmelden kan tot 
aanvang van de vergadering bij onze 
secretaris.
De vaststelling van het programma 
en de kandidatenlijst luiden gelijk het 
begin van de campagne in. Albert de 
Vries zal de plannen daarvoor uit de 
doeken doen.

De vergadering vindt plaats in het Van 
Cittershof in Sint Laurens. Mocht het 
vervoer hiernaar toe een probleem 
zijn dat lossen we graag op. Even 
contact opnemen met Aty Harwijne 
06-15074808 l

Door Jeroen Louws

Een grote hoeveelheid klachten 
en opmerkingen was begin dit 
jaar voor onze fractie aanleiding 
om samen met ChristenUnie, D66, 
GroenLinks en SP gesprekken met 
een aantal zorgleveranciers te gaan 
voeren. Het onthutsende beeld dat 
dit opleverde was voor nagenoeg 
de hele raad – alleen de LPM deed 
niet mee – reden om deze zomer 
met een initiatiefvoorstel te komen 
om tot openbare gesprekken met 
de zorg te komen. 

Donderdag 21 oktober bleek in een 
volle raadzaal op het stadskantoor 
waarom dit hard nodig was. 
De gesprekken onder leiding van 
voormalig Omroep Zeeland-presen-
tator Peter Joosse hadden tot doel 
een beter beeld van de bestaande 
problemen te krijgen én gezamenlijk 
te zoeken naar oplossingsrichtingen 
daarvoor. In vier gespreksronden 
schoven vanuit zorgleveranciers, 
cliëntenorganisaties, het college van 
burgemeester en wethouders, de 
ambtelijke organisatie én de ge-
meenteraad elke keer maximaal acht 
mensen aan een soort van talkshow-
tafel aan om in gesprek te gaan.
 
Het vooropgezette doel van de 
avond, om niet alleen te luisteren 
naar klachten, maar om tot een 

daadwerkelijke uitwisseling van 
gezichtspunten te komen, slaagde 
wonderwel. De gesprekken leverden 
een schat aan informatie en ideeën 
op. Teveel om er hier een compleet 
beeld van te geven. Ik pik er twee 
punten uit. Zo werd voor ons 
bevestigd dat onduidelijk is voor 
inwoners én zorgleveranciers hoe de 
nieuwe toegang nu precies werkt. 
TiM (b)lijkt daarnaast onderzoeken 
over te doen die eerder in het 
aanvraagproces ook al zijn gedaan. 

Een ander voorbeeld: het 
aanvragen van een vervoerspas is 
veel ingewikkelder en langduriger 
geworden. Volgens TiM moet 
dat, omdat er misbruik van de 
vervoersvoorzieningen werd 

gemaakt. Hoeveel, weten we 
alleen niet. Maar moeten alle 
Middelburgse inwoners daar onder 
lijden? Is het niet handiger om 
die fraude meer gericht aan te 
pakken? Voldoende aanleiding en 
gespreksstof om te gaan kijken waar 
het beter kan en moet. 

De PvdA vindt de toegang in 
Middelburg nodeloos ingewikkeld. 
Met het Middelburgs Model is dat 
voorlopig niet beter geworden. 
Het ‘voorliggend veld’ heeft een 
grote rol toebedeeld gekregen, 
maar voorlopig lijkt de eerder in 
opdracht van ons gemaakte cartoon 
van toepassing: de toegang is een 
doolhof. De PvdA blijft zich inzetten 
voor een kwalitatief betere zorg. l



Met overtuiging naar de verkiezingen
Door Saskia Szarafinski 

Bijna vier jaar geleden spraken wij 
elkaar ook voor de Rode Jet: de lijst 
was vastgesteld en Jeroen Louws 
was voor het eerst lijsttrekker. Toen 
was het voor hem een gegeven: 
met een wethouder in het college 
heb je veel meer invloed. Ook al 
betekent dit water bij de wijn doen. 
Vier jaar oppositie verder is er geen 
enkele twijfel meer.

We zijn een periode verder en hij 
weet nu hoe het is om in de oppositie 
te zitten. “Het is zo lastig om din-
gen voor elkaar te krijgen, maar we 
hebben hard gewerkt en met kleine 
stapjes is het hier en daar echt wel 
gelukt!” Successen op het gebied van 
zorg, toegankelijkheid, het blijven ha-
meren op kwaliteit van leven in plaats 
van sturen op geld.

De fractie heeft zich vooral geërgerd 
aan het gebrek aan creativiteit en 
daadkracht bij dit college. “Als je de 
eer hebt om in het college aan de 
slag te mogen, dan moet je met volle 
overtuiging en energie aan de slag 
gaan. Dat zie ik veel te weinig.”

Jeroen maakt zich voor een volgende 
periode vooral zorgen over de staat 
van de gemeenschap in Middelburg. 
“Wat treffen we aan na die jarenlange 
bezuinigingen en ook nog verschil-
lende lockdowns? Weten mensen 
elkaar nog te vinden, werken de 
woonservicezones nog, hoe gaat het 
met de culturele voorzieningen in 
onze stad?” Hij zoekt de oplossingen 
naast een actievere gemeente vooral 
in samenwerking: de biljartvereniging 
en de zorginstelling,

de schildercursus en de school. An-
dere zorgen zijn het wegbezuinigde 
armoedebeleid en het wonen. Ook in 
Middelburg is de nood hoog en crea-
tieve oplossingen gevraagd. Actieve 
grondpolitiek mag dan niet populair 
zijn bij het huidige college, het was 
wel de manier om voorgaande jaren 
de nodige voorzieningen in de wijken 
te realiseren. Jeugdhonken, sportac-
commodaties, scholen, winkelcentra, 
Middelburg had er heel anders uitge-
zien zonder!

Het viel hem niet mee, in de opposi-
tie, maar zijn ambitie is onveranderd: 
een sterke PvdA in Middelburg, 
zichtbaar, toegankelijk, meer in de 
wijken en de dorpen, minder in het 
stadskantoor. En straks met de verkie-
zingen, een nieuwe ronde en nieuwe 

Door Eric Lameijn

In de Rode Jet heb ik de afgelopen 
uitgaves voornamelijk 3 thema’s 
besproken: de visie (of, als we Bart 
Snels mogen geloven, visieloosheid) 
van de PvdA in de Tweede Kamer, 
de inspraak die Nederlanders wel 
of niet hebben op het beleid in hun 
buurt én linkse samenwerking.

 Nu, krap een half jaar voor de ge-
meenteraadsverkiezingen, heb ik het 
conceptverkiezingsprogramma van 
onze lokale afdeling voor mijn neus. 
En ik durf wel te stellen: de sociaalde-
mocratische veren steken weer fier uit 
de voorheen misschien te kale derri-
ere van de rode haan. Overigens be-
treft de kale derriere vooral de partij 
op landelijk niveau – dit soort goede 
en praktisch sterke stukken zijn we in 
Middelburg gelukkig wel gewend. Ik 
neem u mee langs een paar bijzonder 
sterke onderdelen

Dat begint al op bladzijde 1: daar 
wordt in het voorwoord al gesproken 
over het belang van burgerparticipa-
tie en een eind aan het ‘we gooien 
u graag in het diepe’-denken van 
de lokale overheid. En terecht. De 
plannen hiervoor worden vervolgens 
flink uitgewerkt, waarin ook weer héél 
terecht jongeren worden meegeno-
men: een groep die lastig te bereiken 
is, maar waarvoor de overheid toch 

haar best moet blijven doen. Over 
de ideeën van een lokaal referendum 
kan ongetwijfeld flink van mening 
worden verschild, maar als gereed-
schap om directe inspraak te verkrij-
gen over lokale problemen of oplos-
singen, kan het absoluut een functie 
vervullen. 

Kijken we naar de meer klassieke 
rode veren, dan vallen mij een aantal 
moderne oplossingen voor bestaan-
de problemen op, die wel geheel 
passen in de stijl van de PvdA. Naast 
een sterker vangnet door een uitge-
breider minimaregeling (en meer mo-
gelijkheden voor mensen die hierop 
aanspraak maken), de aanpak van 
armoede onder kinderen, het herin-
voeren van sociale koop, een schul-
denpauze waar nodig en een meer 
behulpzame houding van de lokale 
overheid bij het oplossen van opge-
stapelde schulden vallen mij vooral 3 
sterke inhoudelijke voorstellen op:

Nieuwe veren?

Kandidatenlijst GR 2022

De kandidaatstellingscommissie 
draagt de onderstaande kandidaten 
voor in de aangegeven volgorde 
voor de kandidatenlijst voor de
gemeenteraadsverkiezingen in 
maart volgende jaar. 
1. Jeroen Louws
2. Caroline Diepeveen
3. Sylvestro Lorello
4. Ruth de Vieth
5. Marijn Dieleman
6. Mehmet Kavsitli
7. Ineke Jansen
8. Marga de Brauwer



1 De sociale coöperatie, waar 
mensen met een uitkering kunnen 
ondernemen zonder dat zij gekort 
worden, en de basisbaan bij Orio-
nis. Dit kan wat mij betreft bijdra-
gen aan de financiële, maar ook 
zeker geestelijke gezondheid van 
veel uitkeringsgerechtigde men-
sen. Bovendien is het goed voor 
de bedrijvigheid in de gemeente.

2 Het ontwikkelen van leer-werktra-
jecten met statushouders, waarbij 
deze mensen actief in sectoren als 

bijvoorbeeld de zorg en techniek 
worden betrokken. Niet alleen is 
dit goed voor het opbouwen van 
connecties met de nieuwe leefom-
geving en het beheersen van de 
Nederlandse taal, maar ook is het 
goed voor het verkleinen van al-
lerlei tekorten in die voornoemde 
sectoren.

3 De Walcherse Collectieve Zorg-
verzekering zonder eigen risico. 
Voor mij een bijzonder gedurfd en 
écht sociaaldemocratisch voorstel, 

waarbij mensen die het nodig 
hebben worden geholpen bij het 
dragen van hun zorgkosten – wat 
in sommige gevallen zelfs van 
levensbelang kan zijn.

Wat mij betreft biedt dit verkiezings-
programma genoeg inspiratie voor 
hoe het ook kan – sterker nog, hoe 
het beter kan. Stuur de landelijke par-
tij ook vooral een kopietje met een 
strik erom en laat ze zien wat we in 
Den Haag al te lang niet zien: visiel

Contactgegevens
Contact bestuur: Aty Harwijne  
(06-15074808 – aty.harwijne@zeelandnet.nl) 
Contact fractie: pvdamiddelburg@gmail.com 

Website: www.middelburg.pvda.nl
Facebook:  
www.facebook.com/PvdAMiddelburg

Colofon
Redactie: Jeroen Louws, Saskia Szarafinski en 
Eric Lameijn.
De Rode Jet verschijnt 3 keer per jaar. 

Heb je vragen of tips voor onderwerpen, 
stuur een mail naar elameijn@live.nl.

65 Jaar lid van de PvdA
Donderdag 3 juni 2021 bracht be-
stuurslid Aty Harwijne alsnog een 
bezoek aan de heer Huib Geers, 
65 jaar lid van de Partij van de 
Arbeid. Vorige Rode Jet meldden 
we ten onrechte dat hij daarvoor 
niet in het zonnetje wilde worden 
gezet. Aty mocht hem namens de 
partij een penning overhandigen 
met een afbeelding van dr. Willem 
Drees erop en namens de afdeling 
een boeket bloemen.

Huib blijkt – ook al is hij 92 jaar - 
een heel actieve man. Een man die 
bijvoorbeeld nog twee keer per 
week op zijn racefiets klimt voor een 
rondje. Daarbij ook een gezellige 
prater die graag vertelt  over zijn  
leven en alles wat hij meemaakt.
Al in zijn jonge jaren voelde  Huib 
zich thuis bij het Sociaal Democratie. 
Als kind had hij de keuze uit de 
scouting of het AJC ((Arbeiders 
Jeugd Centrale). De keuze werd 
bepaald op het AJC. De SDAP had 
zijn sympathie en toen de Partij 
van de Arbeid werd opgericht is hij 
niet lang daarna lid geworden en 
gebleven. 

Huib heeft met veel plezier 40 
jaar bij het Kadaster gewerkt op 
verschillende afdelingen. Zijn 
loopbaan werd onderbroken 
door de dienstplicht.  Via Bergen 
op Zoom en Weert kwam- 
inmiddels onderofficier Geers, als 
instructeur terecht bij de COAC in 
Middelburg, met de schone taak de 
dienstplichtigen conditietraining te 
geven.

De voetbalclub Zeelandia kon jaren 
op zijn vrijwillige inzet rekenen. En 
ook de ouderraad van de school 
van zijn drie kinderen. Op de een 
of andere manier werd hij steeds 
belast met het notuleren van 
vergaderingen. Hij kreeg al die jaren 

ondersteuning van zijn vrouw die 
als ervaren directiesecretaresse zijn 
geschreven verslag ontdeed van 
taalfoutjes en het uittikte. 

Huib woont in een gezellige woning 
in de Sint Joristraat. Een fijne buurt, 
waar mensen naar elkaar omkijken 
en elkaar helpen. Dat heeft hij 
ervaren tijdens het ziekbed van zijn 
vrouw, inmiddels 15 jaar geleden 
overleden, en recent met de 
Coronapandemie. Buren kwamen 
spontaan maaltijden brengen en 
als er ergens in de straat taart 
gebakken wordt dan kan hij op een 
stuk rekenen. Terwijl ik op bezoek 
was werd er twee keer op de raam 
geklopt en dan uitbundig gezwaaid.

Een tijdje terug is Huib benaderd 
voor een schoolproject waar 
kinderen op bezoek gaan bij 
Middelburgers die de oorlog nog 
hebben meegemaakt en bereid zijn 
daarover te vertellen. Eerst dacht hij 
…nee …. maar na wat herinneringen 
op papier te hebben gezet, is 
hij toch overstag en ontvangt 
binnenkort kinderen bij hem thuis 
die hem komen interviewen.

Petje af. Als je op zo’n hoge leeftijd 
je nog actief blijft en kunt inzetten. 
Ik teken ervoor. l

Aty Harwijne


